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vezető voltam, sokszor kellett elutaznom 
Szarvasról, gyakran fordult elő, hogy este 
későn értem haza a munkából. Akkor se-
gített engem a családom, most igyekszem 
ezt visszaadni. Közreműködöm a kisebbik 
fi am vállalkozásában és a férjem is számít 
a pénzügyi területen megszerzett tapasz-
talataimra. Nagyobbik fi améknál már van 
unoka, minden percben készen állok rá, 
hogy vele foglalkozzam. Na és többet ol-
vasok. Az igazság az, hogy két könyvszek-
rényre való könyvet gyűjtöttem össze ko-
rábban, hogy majd nyugdíjas koromban el-
olvasom azokat.

– Mit olvas?
– Eljött végre az idő, mikor kedvem sze-

rint végigolvasom az újságokat. Hogy mi-

lyen könyvet olvasok, az a hangulatomtól 
függ. Szeretem a könnyedebb olvasmányo-
kat és az értékes irodalmat is.

– Ezt csak azért kérdeztem, mert azt 
gondoltam, kicsit közelebb vihet a válasz 
a magánember megismeréséhez. Bődiné-
ben ugyanis van számomra bizonyos ti-
tokzatosság. Siker a pályán, anyagi jólét. 
Mindene meglenne hozzá, mégsem az a 
„nagyasszony” típus. Sem külsőségekben, 
sem viselkedésével nem hivalkodik. Miért 
nem?

– Úgy érzem, nem változtatott meg, 
hogy első számú vezető lettem. Jólesett 
azokkal az emberekkel azonosulni, akik-
kel sokat találkoztam; az áfész tagságá-
val, dolgozókkal. Ilyen vagyok. Soha nem 

a szavaimmal, hanem a munkámmal akar-
tam kitűnni. Nem akartam magam előtér-
be helyezni, az volt a célom, hogy a mun-
kámon keresztül ítéljenek meg. Ezt hoztam 
otthonról, a szüleim is egyszerű emberek.

– Egy szép életpályát mondhat magáé-
nak, mely kívánom, hogy még sokáig foly-
tatódjon. Azért mégis érdekelne, van-e va-
lami, amiről úgy érzi, kimaradt?

– Elégedett vagyok az eddigi életemmel. 
A családi hátterem nem hagy kívánni valót 
maga után. A gyerekeket ki tudtuk tanít-
tatni, megtalálták a helyüket. A férjemmel 
mindig jól megértettük egymást. Rendkívül 
pozitív dolog az életemben, hogy most még 
többet tudok együtt lenni édesanyámmal, 
ami nagyon sokat jelent nekem.          K.Zs.

Kávéházi muzsika
A Panoráma Kávézó (Kossuth tér 3/2.)

meghívja önt és kedves családját, valamint minden kedves ismerősét

július 14-én, 

szombaton 20.00 órától 
tartandó zenés kávéházi barangolásra.

Egy szigorúan könnyed időutazásra az 1920-as évektől napjainkig, 
a klasszikus zene határain túl.

A túravezető a Békés megyei Príma-díjas Várnagy Mihály 
és családja: Czettner Vera hegedűn és Simkó-Várnagy Mihály csellón.

Utazzon velünk!

Tánc zene
A „Kávéházi muzsika” soro-

zatban második alkalommal lehe-
tett csodálója a közönség Várnagy 
Mihály, Czettner Vera és Simkó 
Várnagy Mihály kamarakoncert-
jének, a múlt héten vasárnap, a 
Panoráma Kávézóban. Ezúttal 
a tánc jegyében szólt a muzsika, 
számos keringő, különféle tan-
gók, majd a két tánczene ötvö-
zete, ragtime csendült fel avatott 
előadásban. A koncert konferan-
sziéja, Várnagy Mihály örömmel 
jegyezte meg, hogy az előzőhöz 
képest tovább nőtt a közönség, s 
arra biztatott mindenkit, hogy a 
következő, július 14-én, vasárnap 
sorra kerülő kávéházi muzsikát is 
tiszteljék meg részvételükkel.

Ünnepre jöttünk zengő énekszóval – dalolta a 
Gyomaendrődi Zenebarátok Kórusa a múlt hét-
en vasárnap az Ótemplomban, s valóban az End-
rődi Közösségi Ház által szervezett Kodály Em-
lékhangverseny igazi ünnep volt.

A közönséget Molnár Lajos, az Endrődi Kö-
zösségi Ház igazgatója köszöntötte, és ő volt az 
is, aki megköszönte mindazoknak, akik segítet-
ték a koncert létrejöttét. Üdvözölte a fellépőket és 
a nézőket-hallgatókat Horváth Olivér az Ótemp-
lom lelkésze és Zelenák Zoltán a rendezvény 

mecénása, aki megemlítette a Templárius alapít-
vány, s az alapítvány vezetőjének Ungvölgyi Já-
nosnak a segítségét is. A bevezetők, köszöntők 
és köszönetek után pedig felcsendült a muzsika, 
előbb a Gyomaendrődi Zenebarátok Kamarakó-
rusának ajkairól, akiket Gecseiné Sárhegyi Nóra 
dirigált. Őket követte Parola Csaba orgonamu-
zsikával, majd a Diósgyőri Vasas Vegyeskar Po-
gonyi Lászlóné karnagy irányítása mellett. Az 
ünnepre a két kórus által közösen előadott Ko-
dály-kórusművek tették fel a koronát.

Ünnepre jöttünk
Elmaradt a vásár

Érdeklődés 
híján

Aki a Szarvas és Vidéke He-
tilapban is megjelent felhívás 
nyomán vasárnap vásárba akart 
volna menni, annak csalódni 
kellett, amint arra egy kedves 
olvasónk felhívta fi gyelmün-
ket.A Komép Kft. Piacokat és 
vásárokat felügyelő munkatár-
sa, Polyák József érdeklődé-
sünkre elmondta, hogy a va-
sárnapi vásár érdeklődés hiá-
nyában maradt el, mert miután 
a szokott helyeken meghirdet-
ték és vasárnap reggel is ké-
szen álltak a megrendezésére, 
azt tapasztalták, hogy mindös-
sze néhány malackával érkezett 
egy potenciális eladó, s az üres-
ség láttán ő is úgy döntött, hogy 
inkább átmegy Gyomára, ahol 
ezen a napon szintén vásár volt. 
Polyák József elmondta azt is, 
hogy Szarvason a multinaci-
onális cégek üzletnyitása óta 
tapasztalható a vásárok irán-
ti érdeklődés csökkenése, amit 
most valószínűleg az is megfe-
jelt, hogy Gyomán is ezen a na-
pon volt a vásár.


